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گروه ســینما و تلویزیون - نقش 
پیتــر پارکر که به مرد عنکبوتی مشــهور 
اســت، تا کنون در فیلم های سینمایی که 
توسط هالیوود ســاخته شده سه بازیگر 

متفاوت داشته است.
در ابتدا ســه گانــه ای به کارگردان 
سم ریمی ساخته شد که توبی مگوایر در 
نقش اصلی این فیلم بازی می کرد. فیلمی 
که انقلابی در فیلمســازی به وجود آورد 
و باعث شــد میلیون هــا مخاطب به این 
فیلم های سینمایی علاقه مند شوند. سپس 
کمپانی ســونی این فرانچایز را بازسازی 
و اصطلاحــاً ریبــوت کرد کــه این بار 
انــدرو گارفیلد برای نقش مرد عنکبوتی 
انتخاب شد. البته این فیلم سینمایی کمتر 

از قسمت های قبلی رضایت مخاطبان را 
به همراه داشت.

اخیراً کمپانی ســونی بــرای ادغام 
این شــخصیت با دنیای سینمایی مارول 
همکاری کرده است تا تام هالند که پیش 
از این دوبار در فیلم های اختصاصی مرد 
عنکبوتی و همچنین انتقام جویان حضور 
داشته اســت، دوباره بتواند این نقش را 

بازی کند.
در هــر یک از این مــوارد انتخاب 
بازیگر خیلی راحت انجام نشد؛ مگوایر، 
گارفیلــد و هالند هر کدام با لیســتی از 
بازیگران برای رسیدن به این نقش رقابت 
کــرده اند که در ادامــه با تعدادی از آن ها 

آشنا می شویم:

جیمز فرانکو
در دنیــای فیلم هــای ابرقهرمانی 
معمول اســت بازیگرانی که قرار است 
در نقشــی قهرمانی بازی کننــد و به آن 
نمی رسند، در نهایت نقش یک شرور را 
بازی می کنند. تام هیلدستون پیش از نقش 
آفرینی در لباس شخصیت شرور لوکی، 
گزینه نقش ابرقهرمانی ثور بود. هیث لجر 
و کیلیان مورفی که هر دو نقش شــرور را 
در فیلم های بتمن داشــتند، هم  قرار بود 
در نقش خود بتمن حاضر شوند. مدت ها 
پیــش از این مــوارد، جیمز فرانکو برای 
نقش پیتر پارکر )مرد عنکبونی( تســت 
داده بود که در نهایت نقش شــرور هری 

آزبورن به او رسید.

تام کروز
زمانــی کــه کمپانی کنــون فیلمز 
قصد داشــت در دهه هشتاد میلادی مرد 
عنکبوتی را به پرده نقره ای بیاورد، در ابتدا 
فیلمی را توسط توب هوپر کارگردان فیلم 
»کشــتار با ارّه برقی در تگزاس« که بعداً 
بــه جوزف زیتو رســید در مرحله تولید 
گذاشــت. انتخاب اصلی این اســتودیو 
برای نقش مرد عنکبوتی تام کروز بود که 
بــا فیلم تجارت پرمخاطره در آن زمان به 

شهرت رسیده بود.
آلدن ارنرایک

۵ ســال پس از داســتان اصلی مرد 
عنکبوتی کمپانی ســونی تصمیم گرفت 
که ســه گانه اش را ریبــوت کند. در آن 

زمان الدن ارنرایک که بازیگر ناشــناخته 
یــا حداقل معروفی نبــود، با مارک وب 
کارگــردان فیلم مرد عنکبوتی در ســال 
۲۰۱۲ ملاقاتــی بــرای پیوســتن به این 
فیلم داشــت. البته او به این نقش نرسید 
و در نهایت توانســت با موفقیت در فیلم 
»درورد بــر ســزار« در کنار ســتارگانی 
همچون جاش برولیــن و جرج کلونی 
نقش آفرینی کند و توانست نقش مهمی 
در فیلم »جنگ ستارگان« به دست آورد.

تیموتی شالامی
زمانی که مارول با ســونی در حال 
مذاکره بود تا نســخه جدیــدی از مرد 
عنکبوتی را بسازد، تیموتی شالامی پیش 
از آنکه نقش به تام هالند برسد در لیست 

گزینه ها برای این نقش حضور داشــت. 
شالامی به مخاطبان خود گفته بود: دوباره 
فیلمنامه را خواندم و با وحشت کامل آن 
را ترک کــردم. او پس از آن در فیلم های 
»مرا با نام خودت صدا بزن« و »لیدی برد« 
که از فیلم های مهم هستند، نقش آفرینی 

کرد.
لئوناردو دی کاپریو

زمانی که سم ریمی در مراحل اولیه 
تولید اولین فیلم سینمایی مرد عنکبوتی 
بود، نام لئوناردو دی کاپریو هم در لیست 
اولیه گزینه ها برای نقش مرد عنکبوتی نیز 
دیده می شــد. البته او نیز به دلایلی به این 

نقش نرسید.
جاش هاچرسون

تهیه کننــدگان فیلم »مرد عنکبوتی 
شگفت انگیز« جاش هاچرسون را برای 
بازی در نقش پیتــر پارکر در نظر گرفته 
بودند. هاچرســون تــا آن زمان به عنوان 
یــک بازیگر کودک در فیلم های »زاتورا: 
یک ماجرای فضایی« و »ماجراجویی در 
مرکز زمین« بازی کرده بود و حالا به بازی 
در فیلمی که از او یک ســتاره درخشان 
بســازد، نیاز داشــت. البته در پایان او در 
فیلم سینمایی »بازی های گرسنگی« نقش 
آفرینــی کرد که در ســال ۲۰۱۰ و همان 
ســالی که مرد عنکبوتی ســاخته شد، به 

اکران رسید.
جیک جیلنهال

درست پیش از آنکه فیلم سینمایی 

»مرد عنکبوتی ۲« به مرحله تولید برسد، 
توبی مگوایــر در هنــگام فیلمبرداری 
»سیبیسکوت« آسیب شدیدی دیدی. به 
نظر می رســید که او به فیلمبرداری »مرد 
عنکبوتی« نرســد. ســونی نیز تمایلی به 
تعویق اکران این فیلم نداشت هر چند به 
قیمت عوض شدن بازیگر اصلی اش تمام 
شــود. گزینه اصلی برای این جایگزینی 
جیک جیلنهال بود که در صورت نرسیدن 
مگوایر به پروژه جیک جانشــین او شود. 
البته مگوایر به موقع درمان شــد و به فیلم 
رسید. جیک جیلنهال هم در سال ۲۰۱۹ 
در فیلم ســینمایی »مرد عنکبوتی: دور از 
خانه« نقش شــخصیت مقابل پیتر پارکر 

را بازی کرد.

کدام بازیگران شانس پوشیدن لباس مرد عنکبوتی را از دست دادند؟

گروه سینما و تلویزیون - فیلم هایی 
را در این گزارش به شــما معرفی می کنیم 
کــه حیوانات عامل اصلــی ترس در آنها 

هستند.
تهدید در فیلم های ســینمایی ژانر 
وحشت می تواند از فاکتور ها و مکان های 
مختلفی به وجود  آیــد، اما چیز هایی در 
دنیای طبیعی وجود دارند که مراتب از هر 

چیزی ترسناک تر هستند.
 فیلم های بســیار موثری در این ژانر 
مثل فیلم هایی با موضوع زامبی ها، روح، 
خون آشام و گرگینه ها ساخته شده است، 
اما کنار آمدن با آنها بســیار ســاده است 
چرا که در واقع تمــام آنها موضوعات و 
موجــودات ماورایی هســتند و با آنها در 

زندگی واقعی روبرو نخواهیم شد.
اما ایــن موضوع در مورد فیلم هایی 
کــه حیوانات عامل اصلی ترس هســتند 
این گونه نیســت و فیلمســازان چندین 
سال اســت که برای برانگیختن ترس در 
مخاطبان اســتفاده می کنند. مشهور ترین 
آنها فیلم »آرواره ها« اســت که در ســال 

۱۹۷۵ به کارگردانی اســتیون اسپیلبرگ 
ساخته شد.گاهی اوقات این موجودات، 
حیواناتی هستند که ما به هر قیمتی که شده 
تمایل داریم از آنها دور بمانیم. مثل کوسه 
ها، ببر ها و خرس ها. حتی گاهی حیواناتی 
به ظاهر بی گناه می بینیم که به دلایلی می 

خواهند به ماه آسیب بزنند.
در ادامه فیلم های سینمایی محبوب 
این ژانر که مدتی هم هست روی سرویس 
استریم نتفلیکس در دسترس قرار گرفته 

است با یکدیگر مرور می کنیم.
»Shark Night« کوسه شب

این فیلم سینمایی که در زمان رونق 
فیلم های ســه بعدی در سال های ۲۰۱۰ 
میلادی ســاخته شــد، به جای استفاده از 
جلوه های ویژه که خیلی از فیلمساز های 
مــدرن از آن اســتفاده مــی کردنــد، از 
کوسه های ساختگی استفاده کرد. این فیلم 
سینمایی داستان هفت نوجوان دانشجو را 
روایت می کند که زمانی که به یک خانه در 
دریاچه می روند و دچار دردسر می شوند. 
موضوع فیلم کمی ساده و کلیشه ای است، 
امــا طرفداران ژانر ترســناک از آن لذت 

خواهند برد.

»Grizzly« گریزلی
موفقیت »آرواره ها« تنها در حیوانات 
دریایی خلاصه نمی شــود. فیلم سینمایی 
»گریزلی« اساســا کل نقشه فیلم سینمایی 
»آرواره« اسپیلبرگ را به یک جنگل منتقل 
می کند. یک خــرس مهاجم با ارتفاع ۱۸ 
فوتی شــروع به حمله بــه کوهنوردان و 
کســانی که در آن اطراق کرده اند، می کند. 
البته گروهی دیگر نیز هستند که سعی در 

شکار او دارند.
»Boar« گراز

در فیلــم گراز »Boar«که محصول 

۲۰۱۷ اســترالیا است یک گراز وحشی و 
غول پیکر در جنگل های اســترالیا وجود 
دارد و تصمیــم می گیرد یک خانواده که 
هفته اشتباهی را برای دیدن آشنایان خود 
انتخاب کرده اند را قربانی کنند. بازیگران 
این فیلم سینمایی بیل موسلی و جان جرت 
هســتند. این فیلم سینمایی در بسیاری از 
موارد از جلوه های عملی اســتفاده کرده 
اســت، اما در بخش هــای دیگری که از 
جلوه های ویژه استفاده شده کمتر متعاقد 

کننده به نظر می رسد.
»Slugs« حلزون ها

این فیلم ســینمایی بــه کارگردانی 
خــوان پیکه ســیمون یکــی از بهترین 
فیلم های دهه ۸۰ میلادی بود بر اســاس 
رمانی به همین نام به نوشته شاون هاستون 
ســاخته شده اســت. در حالی که به نظر 
نمی رسد حلزون ها موجودات خطرناکی 
به نظر برسند، اما در این رمان حلزون ها با 
زباله های سمی به جانورانی وحشی تبدیل 
شــده اند. بازیگری و فیلمسازی این اثر 
ضعیف است، اما با سکان های هولناک و 
وحشتناکش به گزینه مناسبی برای دوست 

داران این ژانر تبدیل شده است.

 47Meters « ۴۷ متر پاییــن
»Down

این فیلم سینمایی کم بودجه و مهیج 
که در مورد کوســه هاست قرار بود برای 
نمایش  خانگی منتشــر شود، اما تصمیم 
استودیو ســازنده آن عوض شد و اکران 
ســینمایی برای آن در نظر گرفت تا یکی 
از فیلم های شگفت انگیز سال ۲۰۱۶ رقم 
بخورد. این فیلم داســتان دو خواهری را 
روایت می کند که برای غواصی به مکزیک 
می روند، اما در مکانی که در آن گیر افتاده 

اند توسط کوسه ها احاطه می شوند.

»Cujo« کوجو
در سال ۱۹۸۳ رمانی به نام »کوجو« که 
استیفن کینگ نویسندگی آن را انجام داده 
بود، فیلمی ساخته می شود که شاید یکی 
از بهترین فیلم های اقتباســی از رمان های 
کینگ در زمان خودش محسوب می شد. 
اگرچه این فیلم سینمایی منتقدان را متقاعد 
نکرد، اما شــهرت زیادی را به دست آورد 
و در ســال ۲۰۱۴ کینگ این فیلم را یکی 
از مورد علاقه ترین فیلم های اقتباسی اش 

خواند.
»Crawl« خزیدن

تمســاح ها حیواناتــی عالی برای 
اســتفاده در یک فیلم ترســناک هستند. 
نه تنها آنها از ترســناک ترین شکارچیان 
هســتند بلکه خوب است بدانید حدود ۵ 
میلیون از این موجودات در ایالات متحده 
هستند. این فیلم سینمایی یک داستان ساده 
دارد. یک دختر و پدر باید بعد از شبی که 
سیل و طوفان باعث آورده شدن تمساح ها 
به شــهر شده است از دست این جانوران 

فرار کنند.

حیواناتی که در فیلم ها دلهره و ترس به جانتان می اندازند

گروه ســینما و تلویزیون - رابرت 
دنیــرو و لئونــاردو دی کاپریو که با هم در 
فیلــم »قاتلان ماه کامل« بازی می کنند یک 
فرصــت خاص از فیلم جدیدشــان را در 

اختیار هواداران خود قرار دادند.
هواداران ۲ بازیگر سرشناس هالیوود 
این شــانس را خواهند داشت که در فیلم 
مشــترک آنها یعنی »قاتلان ماه کامل« یک 

نقش به دست آورند.
بر مبنای این فرصــت افرادی که به 
کمپیــن »همه در چالش« کمک مالی کنند 
این شــانس را خواهند داشت که با برنده 
شــدن در یک قرعه کشی در فیلم »قاتلان 
ماه کامل« که توســط اسکورسیزی ساخته 
می شــود در یک نقــش کوچک جلوی 

دوربین بروند.
ایــن پول صرف کمک به ســه بنیاد 
خیریه که یکی از آنها »بنیاد غدای آمریکا« 
متعلق به دی کاپریو اســت، می شود. همه 

کمک هــا صرف فراهم کــردن غذا برای 
آنهایی می شــود که بر اثر شــیوع کرونا از 

دسترسی به غذا محروم مانده اند.
دی کاپریــو و دنیرو در ویدیویی که 
در اینســتاگرام دی کاپریو پست شده این 
درخواست را کرده اند.رابرت دنیرو در این 

ویدیو گفته اســت: جمع های دواطلبانه ما 
بیش از هر زمان دیگری نیازمند کمک های 
ماســت.برنده این رقابــت هم یک نقش 
عبــوری در فیلم به دســت می آورد و هم 
می تواند یک روز در سِت فیلمبرداری فیلم 
حضور داشته باشد و نیز در روز اول اکران 

فیلم با عوامل ساخت حضور یابد.
دی کاپریو نیز در این باره گفته است: 
اگر بخواهید بدانید که کار کردن با مارتین 
اسکورســیزی بزرگ، رابرت دنیرو و من 
چگونه است، به شانس شما بستگی دارد.

وی افزوده اســت: من و رابرت در 
فیلم جدیــدی به نام »قاتــلان ماه کامل« 
بــه کارگردانــی مارتین اسکورســیزی 
بــازی می کنیم. می خواهیم به شــما این 
امــکان را بدهیــم که یک نقــش در این 
فیلــم به دســت آورید و ایــن فرصت را 
هم به دســت آورید که یک روز در محل 
فیلمبرداری با ما سه نفر باشید و در مراسم 

اکران فیلم هم حضور یابید.
»قاتلان ماه کامل« با اقتباس از کتابی 
غیرداســتانی به همین نام ساخته می شود 
که به قتل های قبیله سرخ پوســت اوسیج 
در دهــه ۱۹۲۰ پس از پیدا شــدن نفت در 

زمین هایشان می پردازد.

گروه ســینما و تلویزیون - سریال 
»#سرباز« به کارگردانی هادی مقدم دوست 
و تهیه کنندگی محمدرضا شــفیعی، شب 
های ماه مبارک رمضان از شــبکه سه سیما 
روی آنتن خواهد رفت. با نزدیک شــدن به 
ماه مبارک رمضان و مشخص شدن هریک 
از سریال های مناسبتی شبکه های مختلف 
رســانه ملی و با تصمیم مدیران شبکه سه، 
سریال »#سرباز« به کارگردانی هادی مقدم 
دوست و تهیه کنندگی محمدرضا شفیعی به 
عنوان سریال مناسبتی این شبکه برای پخش 
در شــب های ماه رمضان انتخاب شد.این 
ســریال که در ۵۰ قسمت ساخته شده؛ پس 
از اتمام شــب های ماه مبارک رمضان نیز به 
پخش خود در شبکه سه سیما ادامه خواهد 
داد. »#ســرباز« در شهرهای مختلفی چون: 
تهران، لواسان، ســاوه، قم، زاهدان، اهواز، 
خرمشهر، آبادان، زابل، قزوین، دماوند، پرند، 
مشهد و همچنین درکشور عراق در شهرهای 

کربلا و نجف تصویربرداری شده و در حال 
حاضــر مراحل پایانی فنی خود را ســپری 
می کند.آرش مجیدی، الیــکا عبدالرزاقی، 
پدرام شــریفی، رؤیــا تیموریان، کوروش 
تهامی، نیما شــعبان نژاد، سیاوش خیرابی، 
علی عامل هاشمی، جمال اجلالی، اسماعیل 

محرابی، گلوریا هاردی، افسانه کمالی، جواد 
خواجوی، فرحناز منافی ظاهر، کاوه آهنگر، 
مهتــاب ثروتی، محبوبــه صادقی، مهدی 
مستبصری و … از بازیگران این مجموعه 
هستند.»#سرباز« حکایت سرباز وظیفه ای به 
نام یحیی، همسرش یلدا و رفقای هم خدمتی 

اش است و در خلاصه داستان »سرباز« آمده 
است: در وفای عشق تو مشهور خوبانم چو 
شمع، شب نشینکوی ســربازان و رندانم 
چو شمع... ســایر عوامل سریال »#سرباز« 
عبارتند از نویسنده: حمید نعمت الله، هادی 
مقدم دوست، دستیارکارگردان: سعید بیات، 
مدیر برنامه ریزی: وحید کاشی، مدیر تولید: 
حمیدرضا حاجی زاده، مدیرتصویربرداری: 
محسن فلاحی، تدوین: خشایار موحدیان-

سعید سیاح، صدابردار: علی عدالت دوست، 
صداگذار: امین شریفی، طراح صحنه: بابک 
پناهی، طراح لباس: شــادی رستگار طراح 
گریم: مرتضی کهــزادی، مدیر تدارکات: 
محمد علی محمدی، عکاس: حسن هندی، 
مشاور رسانه ای: زهرا دمزآبادی، محصول 
گروه: فیلم و ســریال شــبکه ســه سیما و 
قرارگاه مهارت آموزی ســتاد کل نیروهای 
مسلح، مجری طرح: مؤسسه فرهنگی هنری 

وصف صبا.

»#سرباز« سریال رمضانی شبکه سه شدبا دی کاپریو و دنیرو همبازی شوید 

گروه سینما و تلویزیون - »خروج« 
نخســتین فیلم ســینمایی ایران با قابلیت 
اکران اســت که پیــش از نمایش عمومی 
در ســالن های سینما سراغ شبکه نمایش 
خانگی آمده و در بســتر VOD مهمان 
خانه های مردم شــده است. خط شکنی 
سازمان اوج و ابراهیم حاتمی کیا با توجه 
به شیوع گسترده ویروس کرونا، تعطیلی 
سالن های سینما، بلاتکلیفی اوضاع اکران 
تا پایان ســال و از همه مهم تر خانه نشینی 
مردم رخ داده که لازم اســت از منظر های 

مختلف مورد نقد و بررسی قرار بگیرد.
داریوش ارجمنــد بازیگر توانمند 
و پیشکســوت ســینما و تلویزیــون در 
خصوص شــیوه جدید پخــش فیلم در 
ســینمای ایران و در بستر اینترنتی گفت: 
بــه نظرم این کار خوب اســت، چون هر 
کسی می تواند با مراجعه به VODها فیلم 

را ببیند و البته این کار ها باید انجام شود.
بازیگــر ســینما و تلویزیون افزود: 
البته من خودم اصلا دوســت ندارم فیلم 
ســینمایی را حتــی روی تلویزیون ببینم 
چه برسد به گوشــی؛به نظرم فیلم سینما 
برای سالن سینماست اما در شرایط فعلی 

چاره ای جز این نیست.
وی در ادامه با اشــاره به مشکلات 
مردم در روز های خانه نشــینی و تماشای 
فیلم های تکراری گفت: مردم در شــرایط 
فعلــی باید چــه کار کنند کــه مدام فیلم 
تکراری نبینند؟ واقعا نمی شود که در این 
وضعیــت کرونایــی و در اوضاع تحریم 

روزی ۱۰ هزار فیلم تولید کرد.
ارجمند افزود: اکران اینترنتی فیلم ها 
بایــد کاری همگانی شــود و مختص به 
ابراهیــم حاتمی کیا نباشــد. به نظرم باید 

بــرای همه فیلم هایی کــه توانایی اش را 
دارند ایــن اتفاق بیفتــد. البته من خودم 
موبایل ســاده دارم و نمی توانم فیلم ها را 
در این بســتر تماشا کنم. من اهل موبایل 
هوشمند و فضای مجازی و دروغ هایی که 
در آن گفته می شــود نیستم و خیلی از این 

موضوع خوشحال هستم.
وی با بیــان اینکه من فکر نمی کنم 
که این اتفاق توفیق زیادی داشــته باشد، 
در پاسخ به این ســوال که چه کسی باید 
جلــوی قاچاق  فیلم هــا را بگیرد، گفت: 
جلوی قاچاق فیلم را باید همان کســانی 
بگیرند که جلوی قاچاق ماســک و مواد 
شیمیایی ضدعفونی کننده در شرایط کرونا 

را می گیرند باید اینجا هم به میدان بیایند.
ارجمنــد درباره علــت اینکه چرا 
تاکنــون جلــوی قاچاق فیلــم در ایران 
گرفته نشــده است، گفت: جلوی قاچاق 
فیلم گرفته نشــده چرا که سینما در کشور 
ما خیلی جدی نیســت. سینما را تفریحی 

می بینند که برای مواقع بیکاری است.

بازیگــر پیشکســوت ســینما و 
تلویزیــون در ادامه گفت: البته این جدی 
نگرفتن سینما در ایران خیلی هم بد نیست، 
چرا که ســینمای ما آن مفاهیم فرهنگی را 
فراموش کرده اســت. الان فقط دنبال این 
هستند که چه کسی از چهل میلیارد بیشتر 

می فروشد. الان دنبال این هستند که ببینند 
چه فردی به صد میلیارد می رســد. تا بعد 
از آن هــم بروند ویزایی از خارج کشــور 
بگیرند و دوتا ویلا بخرند و از این دســت 

کار ها بکنند.

وی با اشــاره به اینکــه در تمام دنیا 
وضعیتی مشابه ســینمای ایران تا حدی 
وجود دارد، افزود: البته ما ادعا های دیگری 
در این زمینه داریــم، در رابطه با اعتقاد و 
فرهنگ و کشــور و میهــن و دین و آئین 
و اخلاق. اینجــا ادعا های دیگری وجود 

دارد، مســئولان وقتــی صحبت می کنند 
ادعاهایشــان می خواهد سقف آسمان را 

بشکافد.
وی ادامه داد: هنرمندان هم همین طور 
هستند و ادعا های بسیاری دارند. اما وقتی 

فیلم می ســازند یکباره تعجب می کنی که 
چه شد؟! این حرف ها چه بود که در فیلم 
زده می شــود؟! به هرحال من امیدوارم که 
همه چیز درست شود و این اکران اینترنتی 

هم با اتفاقات خوبی همراه باشد.
داریوش ارجمند در پاســخ به اینکه 
حاتمی کیا در زمینه فیلم سازی و ساخت 
آثاری متعهدانه و مســئولانه چقدر موفق 
بوده است، گفت: اینکه حاتمی کیا چقدر 
موفق بوده به گواه آمار مشــخص است. 
اینکــه چقدر فیلم هایش فروخته و چقدر 
مردم از آن اســتقبال کرده اند مشــخص 
کننده میزان موفقیت اوســت. البته من به 
ایــن جوایز خیلی اعتقــادی ندارم، چون 

اصلا حقانیتی در این جوایز نیست.
ادامــه  در  ارجمنــد  داریــوش 
صحبت های خود درباره حاتمی کیا ضمن 
اشاره به سوژه های اجتماعی فیلم های این 
کارگردان با بیــان اینکه هنرمندان اگر در 
میان مردم نیایند به درد نمی خورند، گفت: 
البته خیلی ها بین مــردم می آیند، ولی از 

مردم سوءاستفاده می کنند. نمونه اش هم 
همین آثاری که دختر و پسر را در ماشین 
می نشانند و این در جیب آن دست می کند 
و آن یکی در کیــف این یکی. این موارد 
کثیف هســتند، ولی پول هم در میاورند، 
چون شرایط جامعه ما طوری است که به 

هرحال مردم سمت این مسائل می روند.
استاد بازیگری ســینمای ایران در 
پاسخ به این سوال که فکر می کند سینمای 
ایران چقدر به امثال حاتمی کیا که ســراغ 
کار هــای کثیف نرفته نیــاز دارد، گفت: 
من هیچ گاه تحقیــق نکردم که چقدر به 
فیلمسازانی امثال حاتمی کیا احتیاج داریم، 
اما معتقدم کــه از کوزه همان برون تراود 

که در اوســت. یعنی اگر کسی 

فیلــم اعتقادی می ســازد از روی اعتقاد 
خودش اســت و من نمی توانم بگویم که 
چقدر چنین چیزی داریم یا خیر؟ به نظرم 

تشکیلاتی مثل وزارت ارشاد و ارگان های 
ســینمایی باید متوجه چنیــن قضایایی 

باشند.
وی در خصــوص بــازی فرامرز 
قریبیــان در فیلم ســینمایی »خروج« و 
ناراحتی های این پیشکســوت سینمای 
ایــران در جشــنواره فیلــم فجر نیز 
افزود: آقــای قریبیان احتمالا دلایل 
متقنی برای حرفهایشــان دارند. به 
هرحال ایشان پیشکسوت بزرگی 
در ســینمای ایران اســت و برای 
بنده هم بسیار قابل احترام است. 
اما چون نه فیلم »خروج« را دیده ام 
و نه بازی ایشان را نمی توانم هیچ گونه 

اظهارنظری داشته باشم.

داریــوش ارجمند در پاســخ به اینکه حاتمی کیا در زمینه فیلم ســازی 
و ســاخت آثــاری متعهدانه و مســئولانه چقــدر موفق بوده اســت، 
گفــت: اینکــه حاتمی کیا چقــدر موفق بــوده به گواه آمار مشــخص 
اســت. اینکه چقدر فیلم هایــش فروخته و چقدر مردم از آن اســتقبال 
کرده اند مشــخص کننده میزان موفقیت اوســت. البته من به این جوایز 
خیلــی اعتقادی نــدارم، چون اصــا حقانیتی در این جوایز نیســت.

بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون گفت:اکران اینترنتی فیلم ها باید همگانی شود و برای تمام فیلم ها که قابلیت دارند،اجرایی شود.

تعداد زیادی از بازیگران سطح اول هالیوود برای رسیدن به نقش مرد عنکبوتی با یکدیگر رقابت داشته اند.

اکران اینترنتی فیلم ها 
باید همگانی شود

داریوش ارجمند :
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